
    

 

  

 

      

 

              
             

     
              
          

           
          

               
              

        

                
             

           

               
         

            
       

        

            
        

    

             
       

          

College van Burgemeester en Wethouders 

Gemeente Venlo 
Postbus 3434 
5902 RK Venlo 

Venlo, 08-06-2022 

Betreft: Art. 44 vragen: Limburgs stroomnetwerk vol 

Geacht College, 

Op woensdag 08 juni 2022 kopt de NOS “Stroomnetwerk Limburg en N-Brabant vol: nieuwe 
bedrijven niet aangesloten”. In dit artikel wordt gerefereerd naar de voorlopige stop op 
nieuwe bedrijven die een elektriciteitsaansluiting aanvragen, 
die door landelijk netbeheerder Tennet is ingesteld, in verband met een tekort aan ruimte op 
het elektriciteitsnet. Gedeputeerde Duurzaamheid en Energie, Maarten van Gaans, van 
Gedeputeerde Staten van de provincie Limburg, heeft in een mededeling portefeuillehouder 
(DOC-00284724) aan Provinciale Staten Limburg het Rijk en netbeheerder Tennet 
opgeroepen om samen met de regio en marktpartijen zo snel mogelijk tot een actieplan te 
komen voor meer en slimme capaciteit op het elektriciteitsnetwerk. Dit legt in tijden van 
torenhoge energieprijzen een bom onder de verduurzaming van Limburg. 

De fractie van D66 maakt zich enorm grote zorgen over de gevolgen die dit besluit heeft 
voor de zeer urgente energietransitie in onze provincie en onze gemeente. Naar aanleiding 
van deze berichtgeving heeft onze fractie de volgende vragen aan het college: 

1. Bent u bekend met dit besluit van netbeheerder Tennet? Zo ja, wanneer bent u van 
dit besluit en de mogelijke gevolgen op de hoogte gesteld? 

Vanwege dit besluit zullen >= 3x80 A grootverbruikersaansluitingen niet meer op het 
elektriciteitsnetwerk aangelosten kunnen worden. Hierdoor zullen elektriciteitsaansluitingen 
voor scholen, supermarkten, centrale warmtepompen enzovoorts niet gerealiseerd kunnen 
worden. 

2. Heeft uw college in beeld welke (mogelijke) gevolgen dit besluit heeft voor 
kleinverbruikersaansluitingen (bijvoorbeeld particulieren) in de gemeente Venlo? Ziet 
u hierin mogelijke knelpunten (ontstaan)? 

3. Heeft uw college in beeld welke (mogelijke) gevolgen dit besluit heeft voor de 
grootverbruikersaansluitingen (grotere partijen of projecten, zoals woningbouw of 
MKB) in de gemeente Venlo? Ziet u hierin mogelijke knelpunten (ontstaan)? 



            
          

 

             
           

   

               
         

              
            

         
     

              
           

          

              
           

            

         

       

4. Heeft uw college in beeld welke (mogelijke) gevolgen dit besluit heeft voor 
gemeenschappelijke voorzieningen in de gemeente Venlo? Ziet u hierin mogelijke 
knelpunten (ontstaan)? 

5. Indien uw college knelpunten ziet (ontstaan) bij actuele, te realiseren plannen, kunt u 
van deze knelpunten en bijbehorende omvang en gevolgen een inventarisatie doen 
toekomen aan onze raad? 

Gedeputeerde van Gaans roept op om met de regio en marktpartijen in gesprek te gaan om 
een actieplan voor meer capaciteit op het stroomnet te realiseren. 

6. Op welke manier (en met welke prioriteit) gaat uw college in gesprek met deze (en 
andere relevante) partijen om zo snel mogelijk tot een dergelijk actieplan te komen? 

Daarnaast lijken ook te realiseren woningbouwplannen (met name flatgebouwen) en 
zwembaden onder deze problematiek te vallen. 

7. Ziet u met betrekking tot het besluit van Tennet problemen in het realiseren van 
(aansluitingen voor) de plannen op het Kazerneterrein? Welke gevolgen heeft dit 
besluit voor het gestelde tijdspad voor de herontwikkeling van het Kazerneterrein? 

8. Ziet u met betrekking tot het besluit van Tennet problemen in het realiseren van 
(aansluitingen voor) het nieuwe zwembad in onze gemeente? Welke gevolgen heeft 
dit besluit voor het gestelde tijdspad voor het realiseren van het nieuwe zwembad? 

Graag ontvangen wij uw antwoorden mondeling bij de eerstvolgende raadsvergadering. 

Namens de fractie van D66 in de Venlose Gemeenteraad, 

Marc Vervuurt 
D66 


